
20210209 Protokoll, styrelsemöte, sammanfattning

Än en gång har vi haft styrelsemöte digitalt, men nu har vi i alla fall beslutat att vi ska betala 
avgiften så vi inte behöver ta paus efter 40 minuter och starta upp igen efter en liten stund.

 Distriktets årsmöte kommer att ske digitalt och där deltar Rolf Persson, Urban Näsgårde och 
undertecknad, Gunilla. Det sker den 18/3. Vår ordförande Eva är med i valberedningen så hon 
kommer också att vara med. 

KPR kommer att ha en träff nästa vecka och protokollet kommer att finnas på kommunens hemsida.
Frågor som kommer upp är bl.a. Coronapandemin och boenden för äldre i Leksand. Finns det inget 
trygghetsboende?

Förmodligen blir det en hälsovecka den 17-21 maj. Planering pågår för fullt och friskvårdsgruppen 
kommer att engageras. Informationsgruppen kommer att lägga ut ett bildspel på hemsidan snart. 
Lite aktiviteter har vi trots allt haft t.ex. promenader, parkgolf, fiske, kyrkogårdsvandring………..

Verksamhetsberättelsen 2020, Verksamhetsplan 2021 samt budgetpapper kommer inom kort på 
hemsidan. Våra revisorer kommer att granska allt detta samt våra protokoll. Detta brukar göras till 
vårt årsmöte i februari men av kända orsaker är det uppskjutet. Vi hoppas kunna genomföra 
årsmötet utomhus i maj, men inget kan bestämmas redan nu. 

Just nu håller styrelsen på att undersöka lokaler för våra medlemsträffar. Det vore trevligt att få 
komma till några andra ställen också, men än är inget bestämt. Styrelsen har också bestämt att 
entréavgiften vid medlemsträffar kan variera beroende på kostnaden för underhållning eller 
föredrag. Detta kommer att finnas med i annonserna för respektive träff. 

En enkät har skickats ut med en undran om digital kunskap. En del medlemmar ville lära sig det 
basala och en del ville fördjupa sig. Fler enkäter kommer så småningom och vi ber er att svara på 
dessa för att vi ska kunna planera verksamheten efter era önskemål. 

Gunilla


